
یـک رکـن عظیـم از خـانوادهای کـه
جـامعه سـالم و متمـدن و متعـالی

را شکل میدهد، «زنان» هستند
حجتالاسلام و المسلمین غلامحسین محسنی اژهای در دیدار با اقشار
مختلف مردم زنجان که در حسینیه اعظم زنجان برگزار شد، با بیان
اینکه زن و مرد به عنوان دو بال برای رسیدن به حیات طیبه و رمز
تداوم حیات و بقاء بشر است، اظهار کرد: برای رسیدن به تعالی و
کمال انسانی باید منزلت زن و مرد گرامی داشته شود. البته یک رکن
عظیم از خانوادهای که جامعه سالم و متمدن و متعالی را شکل میدهد،
«زنان» هستند و هیچ چیزی نمیتواند جایگزین ایثار، عاطفه و نقشی
که این قشر در تربیت فرزند و آرامشبخشی به خانواده ایفا میکنند

را بگیرد.

هّ برای چگونگی صیانت از جلالت وی با تأکید بر لزوم مطالعه و مداق
و منزلت زنان، تصریح کرد: یکی از موضوعات مغفول مانده، جایگاه
واقعی زنان است که گاهی اوقات به دلیل نگاه جزئی به حقوق این قشر
مورد خدشه قرار میگیرد. همه باید حامی حقوق زنان و حافظ کرامت
آنان باشند. لازم است برخی بازنگریها و تغییراتی در رویکردها صورت
گیرد و رفتارها و قوانینی به نفع زنان تغییر پیدا کند؛ منزلت و
عظمت زن به عنوان یک انسان دارای شرافت و جایگاه والا و همچنین
کمک به وی، باید سرلوحه کار همه دستگاهها قرار گیرد و حتما به آن

پرداخته شود.

رئیس دستگاه قضا با بیان اینکه یکی از وظایف بسیار مهم ما در این
شرایط آن است که کارآمدی نظام را به اثبات برسانیم و امید و
اعتماد مردم را افزایش دهیم تا توطئهها و نقشههای دشمن خنثی و
نقش بر آب شود، افزود: همه مسائل را نباید بر گردن دشمنان
بیندازیم، شانه خالی کردن از زیر بار مسئولیت و گناهان را به
گردن دیگری انداختن موجب اختلاف و برهم زدن اعتماد عمومی میشود.

این مقام مسئول در ادامه با اشاره به تلاش همیشگی استکبار برای
ضربهزدن به نظام مقدس جمهوری اسلامی، عنوان کرد: دشمن بعد از شکست
در عرصه نظامی، میخواهد با فشار اقتصادی صبر مردم را لبریز کند و
در این شرایط اولویت امروز تولید، اشتغال و اقتصاد است. باید عزم
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جدی برای رفع مشکلات وجود داشته باشد که معتقدیم این عزم وجود
دارد و قادر به رفع مشکلات هستیم.

قاضیالقضات با اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری در مقابله با
فساد، تشریح کرد: مصمم هستیم با مفسدان مبارزه کنیم. دشمن میداند
اگر امنیت نباشد، نمیتوان سرمایهگذاری کرد و اگر امنیت تضمین شود
اشتغال رونق میگیرد؛ پس نقشه آنها این است که با ایجاد فضای

ناامنی زیرساختها را برهم بزند.

وی به اهمیت مسائل اقتصادی و تنگدستی مردم اشاره کرد و گفت:
تنگدستگیها سبب میشود انسان، منفعل و نسبت به آینده ناامید شود
کــه امیــدواریم مشکلات اقتصــادی حــل شــده و لازمــه آن حمــایت از
سرمایهگذاری بخش خصوصی است. آن چه وظیفه سه قوا است باید عمل
شود. باید برای کارهای نیمهتمام و مبارزه با مفسدان تلاش کنیم تا
دشمنان از آب گلآلوده ماهی نگیرند. این مسائل باید در دستور کار

دستگاههای اجرایی باشد.

رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه دشمن دشمنی خود را میکند، افزود:
بدخواهان هر نوع دشمنی را انجام داده و هر کاری هم که بتوانند
برای دشمنی با ایران انجام میدهند اما امروز قدرت و استقلال سیاسی
و چون اقتصادی ایران تغییر کرده، از اینرو نگاه دشمن به ایران
تغییر کرده است؛ البته این موضوع بدان معنا نیست که از ضعف
مدیریت و مشکلاتی که خود میتوانیم حل کنیم، غافل شویم. ما هم در
کار دادرسی اطاعه دادرسی و … ضعف داریم و باید تغییرات شگرفی در

به روز کردن قوانین ایجاد کنیم.

حجتالاسلام محسنیاژهای در بخش دیگری با اشاره به قدرت تحریف دشمن،
تاکید کرد: تحریف را با جهاد تبیین باید حل کرد. مسائل اقتصادی
همان زخمی است که دشمن از آن استفاده میکند. دشمن همه قدرت خود
را به کار گرفته و به میدان آمدهاند و در این شرایط همه در جهاد
تبیین نقش دارند و در این بخش باید ورود پیدا کنند. در هر قشر و
دستگاهی که وظیفه داریم باید به هر مقدار و شیوهای که میشناسیم

مسئلهای که دشمن ایجاد کرده را تبیین کنیم.

وی با یادآوری درگذشت مرحومه مهسا امینی، با اشاره به اینکه این
جریان کمتر از دو ساعت طول کشید اما اتفاقات بعدی به پا شد،
ادامه داد: چون روایت اول را نگفتیم کار به اینجا رسیده است. ما
داشتههای خود را بیان نمیکنیم. نباید در این زمینهها غفلت کرد.
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حضرت زهرا (س) به مسجد رفته و افشاگری و بیان حق کرد. امروز یکی
از مسائل مهم ما این است که هر فردی باید یک رسانه باشد، حضرت
زهرا (س) منتظر دیگران نماند، قیام و تبیین کرد و هر فرصتی که

یافت مظلومیت امامت و ولایت را بیان کرد.


